
Mgr. Pavel Dočekal

ředitel ZŠ Sloup

Ve Sloupě I|. záÍí2023

Věc: Zápis z jednání školské rady

Jednání se uskutečnilo dne 28. srpna 2023 v l5 hodin v ředitelně ZŠ Sloup.

Přítomni: Mgr. Pavel Dočekal, Mgr. Eva Turčanová, Vladimír Čípek, Marek Pernica

Program zasedáru:

I Přivítání" seznámení s programem jednání

Jednání zaháji|apředsedkyně školské rady Mgr. Turčanová, přivítala na jednání ředitele
školy Mgr. Pavla Dočekala, seznámila přítomné s programem jednáni, knavrŽenému
programu nebylo připomínek.

2/ Vyjádření se k návrhu školního vzdělávacího programu a jeho uskutečňování

Ředitel školy seznámil přítomné se změnami v ŠVP. Byly přidány informace o práci
s nadanými Žáky, na2. st, došlo k úpravám v učebním plánu a obsahu někteých vyuč.
předmětů vzhledem k posílení vyuky informatiky. V 7. roč. ubyla 1 vyuč. hodina vytvarné
výchovy, v 8. roč. 1 hod. výchovy k občanstvi av 9. roč. l hod. zeměpisu.
Pro výuku informatiky jsme obdrŽeli státní dotaci 420 tis. Kč _ nákup robotů, 3D tiskárny'...

M. Pernica nabídl možnost exkurze v zaměstnání _ zapojenl, robota do pracovního procesu
v praxi.

3/ Výroční zpráva o činnosti školy

Členové školské rady se seznámili s výročni zprávou o činnosti ZŠ a MŠ Sloup ve školním
roce202212023, nemají knižádné připomínky a tuto schvalují.

Pro: 3 Proti: 0 ZdrŽe| se hlasování: 0

ŠkotsktÍ rada schvaluje výroční zprdvu o činnosti škoty ve šk. roce 2022/2023.



a2 Škohi rad zŠ Sloup

Členové školské rady se seznámili se změnami ve školním řádu zŠ. pte stanoviska IrnŠur
byly doplněny informace k zadáváni domácích úkolů. Do pravidel pro hodnocení qýsledků

vzdě|áváníŽákibyl doplněn nutný počet známek z informatiky a dále kázeňská opatÍeni za

zasi|áni zpráv s nevhodným obsahem.

Pro: 3 Proti: 0 Zdržel se hlasování: 0

ŠkolsktÍ roda schvaluje školní řódZŠ Sloup.

5/ Koncepční záměry rozvoje školy

Nové koncepční záméry rozvoje na období do 31 . 8.2025 se daří postupně naplňovat. Právě

probíhá kompletní rekonstrukce šaten na 1. stupl.li, Zatín bohuŽel nerrí jisté, zda obdrŽine
dotaci 26 mII. na rekonstrukci odborných učeben.

ó/ Projednání návrhu rozpočtu

Škokka rada projednala rozpočet školy a nemá k němu připomínek.

V. Čípek: Snažíme se o úsporu ve spotřebě energií _ úsporné Žárovky v šatnách, v bazénu,

instalace prutokoých ohřívaěů (letní úklid _ není třeba ohřívat vodu plynem).

Bylo by dobré vyhledově objednat tepelný snímek šk. budovy.

3|. |2.2023končí smlouva seZT Blansko, bude snaha o zajištění vyhodnějšího dodavatele.

Jednání bylo ukončeno v 16:10 hoďn.
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